
UFS bestyrelsesmøde d. 4/12-2024 kl. 17-20 
Ugelbølle Friskole 
 
Tilstede, bestyrelsen: Jørgen, Jacob R, Christoffer, Signe, Christina, Mickey 
Tilstede, ledelsen: Mathias, Jacob.  
Tilstede, medarbejder-repræsentanter: Karen 
 
Ikke tilstede: Peter, Robert og Camilla har meldt afbud 
 
AGENDA: 

• Status drift/sidste nyt fra ledelsen (Jacob(Mathias) 
• Status økonomi (Christoffer/økonomiudvalg) 
• Budgetgodkendelse (Christoffer/økonomiudvalg) 
• Forældreundersøgelsen: Fokus på lejrskole (Mathias/Jacob) 
• Visionsdag agenda: Fremtidens Ugelbølle Friskole vs. udvikling (Jacob/Mathias) 
• ”Store årgange” – forældregruppen & Pædagogisk råd 22/1-25 (Jacob/Mathias) 

 
Referat fra mødet: 
 

• Status drift/update fra ledelsen 
 
Personale: 
Nye ansættelser: 2 pædagogansættelser pr. 1/1, den ene får roller, der efterlades af pædagog, der 
stopper. Den anden stilling er en ny fastansættelse - i starten dækker for barsel, men på sigt er en 
opnormering (fra august) som skal være i undervisning og fritidsdel, og dermed styrker normeringen 
på det kommende store hold der kommer ind i 0. klasse 

  
Rasmus skifter arbejde pr. 1/1 
Ny lærerstilling skal slås op - i overvejelse omkring hvorvidt det skal være vikariat først, og så fast 
stilling fra nyt skoleår - eller om det skal være fast fra start 
  
London-besøg: 
Det er gået rigtig godt med besøg fra elever fra Islington. 
God sproglig oplevelse - der har været meget samtale på engelsk 

• Forslag: indsamling af feedback fra forældre omkring besøget 
  
Lille Pavi: 
Der er fortsat rigtig positiv feedback fra både børn og forældre 

• Beskrivelse af dette tilbud mangler på hjemmesiden 
  
Forældreundersøgelse: 
Lidt problemer med login for nogle, men ellers godt på vej, med 60 besvarelser af ca. 110 familier – 
opsamling på senere punkt 
  
Målrettede aktiviteter: 
Disse ses efter i det nye år. Der bliver også lavet små aktiviteter initieret af børn 
  
Mobilfri skole: 
Fortsat meget stor succes - stor opbakning, og god effekt på særligt SFO-tilbud 



Ift. undervisningen er der nogle få diskussioner omkring brug af skærm til undervisning, men 
generelt enighed 
Bestyrelsen er interesseret i at diskutere AI - hvordan vi håndterer brug af AI i de største klasser 
• Forslag: programsættes til visionsdag 

  
Indkomne elever: 
Der er rigtig mange søskende, der er på vej ind - evt. skal prioriteringslisten genbesøges 

• Forslag: programsættes på visionsdag 
 
Deloitte-undersøgelse: 
Ny undersøgelse giver nogle indsigter - og anledning til spørgsmål 

• Ledelsen ser på resultaterne, og prøver at forstå det bedre - og vil fortælle lidt mere på 
visionsdagen 

 
 

• Status økonomi 
Status er, at vi ÅTD er en smule foran budget, og forventer et lille positivt resultat på året. 
 

• Budgetgodkendelse 
- Budgettet er rundsendt til bestyrelsen, og hermed godkendt 

 
• Forældreundersøgelsen: Fokus på lejrskole  

Gennemgang af besvarelser ind til nu. Generelle betragtninger: 
- Mange synes det er dyrt med Londontur 
- Sverigeturen får gode anmeldelser 
- Der er opbakning ind til nu til at gentænke konceptet 
- Der er også forældre, for hvem Londonturen har været medvirkende til skolevalget 
- Ser man på 4. klasse og ned isoleret er tallene en smule mere hen imod at det ikke behøver 

være London 
• Dette er ikke nok som beslutningsgrundlag endnu. Når besvarelsen er færdig, genbesøges 

dette. 
 
 

• Visionsdag agenda: Fremtidens Ugelbølle Friskole vs. Udvikling 
16. januar på Rønde Privatskole, forventes 8:30-15 
Programmet skal indeholde 

- Byggeri og belåning 

• Byggeudvalget har til opgave at have et foreløbigt byggeprogram med, som ikke udelukker 
mulige fremtidige beslutninger om skolens retning 

- Fremtid generelt, og mål for skolen (store årgange, udskoling mv.) 
- Opfølgning på digital politik omkring next step - sociale medier, AI brug blandt elever. Signe- 

(og Peter) har til opgave at komme med et oplæg til diskussion. 
- Yderligere punkter: Deloitte-undersøgelse, prioritering af søskende, kontinuitet i bestyrelsen 

skubbes til næste bestyrelsesmøde, hvis ikke der er tid på dagen. 
 
• ”Store årgange” – forældregruppen & Pædagogisk råd 22/1-25 
Kort orientering 

 
• Eventuelt 

Ingenting under eventuelt. 


